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Referat: 
 

Dato:  24/10 – 2024 
Tidspunkt:  19.00 – 23.00 
Sted:  Online 
Tilstede: Irma, Lars, Mette, Mette, Stephanie, Tine 
Afbud fra:  

 
Klubbens bogholder Mathilde Hegelund var til stedet under første del af bestyrelsesmødet da vi 
gennemgik punktet økonomi. 
 
Godkendelse af Dagsorden 
Dagsordenen blev godkendt 
 
Referent 
Sekretæren 
 
Økonomi  
Årets resultat pr. 1/9 kr. 54.000,- 
kr. 40.000 højere end sidste år 
Indtægterne er kr. 36.000,- lavere end sidste år. 
Udstillingsindtægterne er faldet med kr. 39.000,- 
 
På UU omkostningskonto er der brugt kr. 45.000,- mindre end sidste år 
 
Der er brugt flere penge på kørsel i udvalgene end sidste år. Til gengæld er der brugt færre 
penge på diverse møder fra både udvalg og bestyrelse. 
 
Bogholderen beretter, at hun er næsten i mål med regnskabet pr. 30/9. Når hun har modtager 
de sidste bilag. 
 
Der blev fremstillet et ønske fra UU om at modtage et regnskab efter hver endt udstilling.  
 
Formandens meddelelser 
Klubben har modtaget kr. 5.038,- fra OK. 
TK kontakter webmaster for at få OK annoncen med i Berner Bladet med det nye beløb. 
Desuden sættes også OK vejledning ind, hvordan man kan støtte klubben. 
 
Medlemshenvendelser 
Klubben har modtaget nogle medlemshenvendelser som blev vendt. 
Formanden svarer medlemmerne. 
 
Adgang til hjemmesiden 
Vi havde tidligere i bestyrelsen talt om at nogen udvalgsmedlemmer havde adgang til dele af 
DBSKs hjemmeside. 
Desværre er det ikke muligt for os at afgrænse dele af hjemmesiden og med det stigende 
fokus på cypersikkerhed kan vi ikke åbne for adgang. 
Info og data fra AKT og UU skal sendes fremover til webmaster. 
TK skriver til de to involverede 
 
Berner Bladet 
Tema 2025 
Alle fra bestyrelsen ligger hovedet i blød omkring Tema til Berner Bladet i det nye år. 
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Økonomi Berner Bladet 
Interessen for at sende artikler og billeder til Berner Bladet er stigende og i klubbens sidste 
blad som var på 68 sider + omslag var langt større end sædvanligt. Bladet fik meget ros. 
Derfor vil bestyrelsen undersøge muligheden for at kunne sætte ekstra sider ind fremover - 
eller finde en anden mulighed for at de mange gode informationer kan komme ud til 
medlemmerne. Det hele bunder i økonomi – der overvejes at tage nye tilbud hjem fra 
trykkerier. 
TK undersøger om der er nye muligheder for 2025. 
 
Årsblad 
Kassereren følger op på årsblad fra 2023 og 2024. 
 
Julegåture 
Julegåture i december skal lægges på hjemmesiden. Gåturene oprettes enkeltvis. 
Alle der ejer en Berner Sennen kan oprette en gåtur. Medlemmerne af klubben, som 
arrangerer en gåtur kan få et lille tilskud (10 kr pr. deltager) til forplejning på turen eks. ved 
servering af æbleskiver/gløgg eller andet. 
TK sørger for at de gåture der allerede nu er planlagt kommer på hjemmesiden og Facebook of 
Næstformanden laver de individuelle ”begivenheder” på Facebook. 
 
Generalforsamling 2025 
Bestyrelsen har besluttet at Generalforsamlingen i 2025 kommer til at ligge den 29. marts kl. 
11.00 i Slagelse. 
Kassereren undersøger mulige lokationer. 
 
Vennebogen 
Er sat i gang på hjemmesiden, og der er reklameret for den på Facebook siden. 
 
Nyt fra udvalgene 
De udvalgsmedlemmer som vi desværre har måtte sige farvel til, da de har valgt at stoppe, 
bliver takket i Berner Bladet af formanden. 
 
Dog Nordic  
Vi har modtaget en mail omkring sponsorat til en udstilling. 
Mailen bliver videresendt til UU som overtager kontakten. 
 
Der er kommet nye kørselstakster på dommere og ringpersonale. Det skal rettes i vores retningslinje. 
Kassereren retter retningslinjen og kontakter webmaster så den opdaterede udgave kommer på 
hjemmesiden. 
 
Udstillingsudvalget (UU) 
Specialklubudstilling i forbindelse med Nordisk Udstilling I Skagen i 2025. Dette bliver undersøgt 
nærmere af Udstillingsudvalget. 
 
Udstillingsudvalget vil i samarbejde med Avls- og sundhedsudvalget undersøger om Danmark skal 
afholde IEWG konference samt udstilling i forbindelse med Dansk Berner Sennen Klubs jubilæum i 
2028.  
Bestyrelsen er enige om at det lyder som en spændende idé, og siger ok til at undersøge nærmere, og 
få fat i flere facts. 
 
Udstillinger på Facebook 
Så snart dommerne er på plads til en udstilling vil det være optimalt, hvis der bliver oprettes en 
begivenhed på Facebook, så vi spreder ”rygtet” om kommende de udstillinger. TK tager kontakt til 
Udstillingsudvalget. 
 
Avls- og sundhedsudvalget (ASU) 
Man er ved at undersøge om man kan lave et foredrag ” Debunking the Myth: Puppy Exercise and Hip 
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Dysplasia” med 3 andre specialklubber, som har de samme udfordringer med hurtigt voksende hvalpe. 
Det er en dyrlæge med ”master” i hvalpes bevægelser og 30 års speciel interesse i ortopædi. 
 
 


